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The Laterality of Travel and the Problem of Naturalization

Abstract

Research in the field of travel laterality is one of the most important issues encountered by the
researcher, as laterality remains an ambiguous concept in the critical practice, this because
of conflicting trandlations of the term. In addition, the travel text reader will notice, of the
first, it contains paradoxes, the classification problem and the nature of the text itself, as the
trip isa genre that has no rules writing, and does not meet specific conditions.

Keywords: Trip, travel literature, laterality, classification problem, space, narrative.

A littérarité du voyage et le probléme de la naturalisation

Résumé

La recherche dans le domaine de la littérarité du voyage est I’'une des plus importantes
questions auxquelles a éé confronté le chercheur, vu que la littérarité reste encore un
concept ambigu dans la pratique critique, ceci a cause des traductions discordantes de ce
terme. De plus, le lecteur du texte du voyage remarquera, du premier abord, que ce type de
texte contient des paradoxes, dont le probléme de classification et la nature du texte méme, vu
que le voyage est un genre qui n’a pas de regles d’écriture, et ne respecte pas de conditions
pr€ci ses.

Mots-clés: Voyage, littérature du voyage, littérarité, probléme de classification, espace,
narration.
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